
Protokół Nr XII / 2015 
z XII sesji Rady Powiatu Łańcuckiego 

z dnia 29 grudnia 2015 r. 
 
 

XII sesja Rady Powiatu Łańcuckiego odbyła się w Starostwie Powiatowym 
w Łańcucie pod przewodnictwem Stanisława Panka, Przewodniczącego Rady Powiatu 
Łańcuckiego. W sesji udział wzięło 18 radnych, na 19, co stanowi kworum, wobec 
powyższego Przewodniczący stwierdził prawomocność obrad i podejmowania uchwał. 
Następnie powitał gości, radnych, Zarząd Powiatu Łańcuckiego oraz pracowników 
Starostwa (lista radnych i gości w załączeniu do protokołu). 
 
 
Ad. 2. 
 Ustalenie porządku obrad.  

Do porządku obrad pan Starosta zgłosił podjęcie dwóch dodatkowych projektów 
uchwał:   w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Powiatem 

Łańcuckim a Gminą Czarna w zakresie realizacji zadań inwestycyjnych 
obejmujących przebudowę drogi gminnej Medynia Głogowska – Medynia Łańcucka 
oraz przebudowę drogi powiatowej Jasionka (granica powiatu) – Medynia 
Łańcucka,  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Powiatem 
Łańcuckim a Gminą Łańcut w zakresie realizacji zadań inwestycyjnych 
obejmujących przebudowę drogi powiatowej Kraczkowa – Cierpisz oraz 
przebudowę drogi gminnej publicznej „Działy Wschodnie” w Kraczkowej.  
Za wprowadzeniem powyższych zamian głosowało 18 radnych jednogłośnie.  

Następnie Przewodniczący odczytał zmieniony porządek obrad.  
1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad.  
3. Podjęcie uchwały budżetowej na rok 2016.  
4. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Łańcuckiego. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych na terenie Powiatu Łańcuckiego w 2016 r.  
6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji i Rady Powiatu 

na rok 2016. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Łańcuckiego na rok 2015. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy 

Powiatem Łańcuckim a Gminą Czarna w zakresie realizacji zadań inwestycyjnych 
obejmujących przebudowę drogi gminnej Medynia Głogowska – Medynia 
Łańcucka oraz przebudowę drogi powiatowej Jasionka (granica powiatu) – 
Medynia Łańcucka. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy 
Powiatem Łańcuckim a Gminą Łańcut w zakresie realizacji zadań inwestycyjnych 
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obejmujących przebudowę drogi powiatowej Kraczkowa – Cierpisz oraz 
przebudowę drogi gminnej publicznej „Działy Wschodnie” w Kraczkowej. 

10. Sprawozdanie z kontroli przeprowadzonych przez Komisję Rewizyjną Rady 
Powiatu. 

11. Podsumowanie działalności Rady Powiatu Łańcuckiego za rok 2015. 
12. Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 

w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  

13. Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych.  
14. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
15. Sprawy różne.  
16. Zakończenie. 
 
 
Ad. 3. 

Podjęcie uchwały budżetowej na rok 2016.   
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki przypominał, że budżet powiatu na rok 2016 

był szczegółowo omawiany na poszczególnych komisjach Rady Powiatu, w związku z 
tym przedstawił najważniejsze kwoty do budżetu (budżet w załączeniu do protokołu).  

Następnie pan Skarbnik przedstawił opnie RIO do projektu budżetu oraz do WPF, 
które są pozytywne (opinie w załączeniu do protokołu).  

Przewodniczący poszczególnych komisji Rady Powiatu przedstawili opinie 
komisji. Wszystkie opinie były pozytywne, niektóre były z uwagami (opinie 
w załączeniu do protokołu). Opinie przedstawili:  

Anna Bis Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów 
poinformowała, że opinia jest pozytywna, licząc na to, że uwagi, które zostały 
zapisane w protokole będą uwzględnione w trakcie realizacji budżetu.  

Marian Kurek Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Rekreacji 
poinformował, że opinia jest pozytywna, komisja wystosowała wnioski do Zarządu 
Powiatu licząc również na ich uwzględnienie w przyszłości  

Karol Pelc Przewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej 
poinformował, że opinia jest pozytywna. Komisja poświęciła także uwagę odnośnie 
kwoty 800 000 zł przekazywanej na rzecz Centrum Medycznego. Komisja wskazała, 
że kwota w zamyśle poprzedniej Rady Powiatu jest na realizację rozbudowy centrum 
diagnostyczno – zabiegowego. Omawiano także sprawy dotyczące terenów byłej 
jednostki wojskowej oraz ich przeznaczenie najbliższej przyszłości.  

Wojciech Borcz Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że opinia jest 
pozytywna. 

Maciej Biały Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa, 
Leśnictwa, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego poinformował, że opinia jest 
pozytywna. 

Więcej głosów w dyskusji nie było.  
 
Następnie Przewodniczący Rady odczytał powyższy projekt uchwały i poddał go 

pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 16 radnych, głosów przeciw nie 
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było, 2 radnych wstrzymało się od głosu. Na podstawie wyników głosowania 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XII / 79 / 2015 Rady Powiatu 
Łańcuckiego w sprawie uchwały budżetowej na rok 2016 została podjęta (uchwała 
w załączeniu).  

 
Pan Starosta w imieniu Zarządu Powiatu Łańcuckiego podziękował za przyjęcie 

budżetu na rok 2016, panu Skarbnikowi za przygotowanie budżetu, komisjom 
i wszystkim radnym za pracę na projektem oraz za zrozumienie i chęć współpracy. 

 
 

Ad. 4. 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Łańcuckiego  
Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu przedstawił powyższy projekt uchwały (projekt 

uchwały w załączeniu).  
Opinie Komisji Rady Powiatu odnośnie projektu uchwały są pozytywne. 
Następnie Przewodniczący Rady odczytał powyższy projekt uchwały i poddał go 

pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 16 radnych, głosów przeciw nie 
było, 2 radnych wstrzymało się od głosu. Na podstawie wyników głosowania 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XII / 80 / 2015 Rady Powiatu 
Łańcuckiego w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego została podjęta (uchwała w załączeniu).  

 
 

Ad. 5. 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych na terenie Powiatu Łańcuckiego w 2016 r.  
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Krystyna Gruca Naczelnik Wydziału 

Edukacji i Spraw Społecznych. Projekt został opracowany na podstawie deklaracji 
odnośnie czasu pracy w roku 2016 uzyskanych z aptek i punktów aptecznych. 
Uchwała była opiniowana jest przez Wójtów Gmin z terenu powiatu, Burmistrza 
Miasta Łańcuta oraz Okręgową Izbę Aptekarską w Rzeszowie. Powyższe opinie są 
pozytywne. 

 
Odnośnie powyższej uchwały jest pozytywna opinia Komisji Zdrowia, Rodziny 

i Pomocy Społecznej.  
 
Następnie Przewodniczący Rady odczytał powyższy projekt uchwały i poddał go 

pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 18 radnych jednogłośnie. Na 
podstawie wyników głosowania Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała 
Nr XII / 81 / 2015 Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie ustalenia rozkładu godzin 
pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Łańcuckiego w 2016 r. została 
podjęta (uchwała w załączeniu).  

 



 4

Ad. 6. 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji i Rady 

Powiatu na rok 2016.  
Projekt uchwały przedstawił i omówił Przewodniczący Rady Powiatu.  
Głosów w dyskusji nie było.  

 
Następnie Przewodniczący Rady odczytał powyższy projekt uchwały i poddał go 

pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 18 radnych jednogłośnie. Na 
podstawie wyników głosowania Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała 
Nr XII / 82 / 2015 Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie zatwierdzenia planów pracy 
Komisji i Rady Powiatu na rok 2016 została podjęta (uchwała w załączeniu).  
 
 
Ad. 7. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2015.  
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu 
w Łańcucie. Poinformował, że powyższą uchwałą zmienia się planowaną kwotę 
dochodów i wydatków o 18 029 zł.  
 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów. 
 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał powyższy projekt uchwały i poddał go 
pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 18 radnych jednogłośnie. Na 
podstawie wyników głosowania Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała 
Nr XII / 83 / 2015 Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie zmiany budżetu powiatu na 
rok 2015 została podjęta (uchwała w załączeniu).  
 
 
Ad. 8. 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
pomiędzy Powiatem Łańcuckim a Gminą Czarna w zakresie realizacji zadań 
inwestycyjnych obejmujących przebudowę drogi gminnej Medynia Głogowska – 
Medynia Łańcucka oraz przebudowę drogi powiatowej Jasionka (granica 
powiatu) – Medynia Łańcucka.  
 

Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki omówił powyższy projekt uchwały oraz 
projekt uchwały zawarty w punkcie 9. Przekazał, iż zawarcie porozumienia z gminą 
Czarna dotyczy drogi Medynia Głogowska, Medynia Łańcucka oraz przebudowy 
drogi w Medyni Łańcuckiej. Gmina Czarna chce zgłosić tą drogę do PROW i dzięki 
porozumieniu oraz współpracy z Powiatem Łańcuckim będzie dodatkowa punktacja za 
ten wniosek. Powiat przy tej drodze poprawiłby pobocza, które niszczone są przez 
samochody ciężarowe jadące w kierunku Jasionki. Odnośnie porozumienia z gminą 
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Łańcut dotyczy ono budowy drogi gminnej Działy Wschodnie w Kraczkowej. 
Udziałem powiatu będzie poprawa drogi powiatowej w Cierpiszu na długości 0,5 km.  

 
Anna Bis Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

poinformowała, że Komisja na swoim posiedzeniu wydała pozytywne opinie odnośnie 
obydwu projektów uchwał. Jednoczenie Komisja wystosowała wniosek do Zarządu 
Powiatu Łańcuckiego o podjęcie rozmów z Gminą Czarna i Gminą Łańcut w sprawie 
zachowania parytetów odnośnie finansowania zadań inwestycyjnych na drogach 
powiatowych. Chodzi o to, by inne samorządy nie powoływały się później na ten 
niefortunny przypadek finansowania dróg.  
 

 
Następnie Przewodniczący Rady odczytał powyższy projekt uchwały i poddał go 

pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 16 radnych, głosów przeciw nie 
było, 2 radnych wstrzymało się od głosu. Na podstawie wyników głosowania 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XII / 84 / 2015 Rady Powiatu 
Łańcuckiego w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy 
Powiatem Łańcuckim a Gminą Czarna w zakresie realizacji zadań inwestycyjnych 
obejmujących przebudowę drogi gminnej Medynia Głogowska – Medynia Łańcucka 
oraz przebudowę drogi powiatowej Jasionka (granica powiatu) – Medynia Łańcucka 
została podjęta (uchwała w załączeniu).  
 
 
Ad. 9. 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
pomiędzy Powiatem Łańcuckim a Gminą Łańcut w zakresie realizacji zadań 
inwestycyjnych obejmujących przebudowę drogi powiatowej Kraczkowa – 
Cierpisz oraz przebudowę drogi gminnej publicznej „Działy Wschodnie” 
w Kraczkowej.  
 

Powyższy projekt uchwały został omówiony w punkcie 8.  
 
Następnie Przewodniczący Rady odczytał powyższy projekt uchwały i poddał go 

pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 16 radnych, głosów przeciw nie 
było, 2 radnych wstrzymało się od głosu. Na podstawie wyników głosowania 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XII / 85 / 2015 Rady Powiatu 
Łańcuckiego w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy 
Powiatem Łańcuckim a Gminą Łańcut w zakresie realizacji zadań inwestycyjnych 
obejmujących przebudowę drogi powiatowej Kraczkowa – Cierpisz oraz przebudowę 
drogi gminnej publicznej „Działy Wschodnie” w Kraczkowej została podjęta (uchwała 
w załączeniu).  
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Ad. 10. 
Sprawozdanie z kontroli przeprowadzonych przez Komisję Rewizyjną Rady 

Powiatu.  
Sprawozdanie z kontroli przeprowadzonych przez Komisję Rewizyjną Rady 

Powiatu przedstawił i omówił Wojciech Brocz Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
(sprawozdanie w załączeniu do protokołu).  

 
Ad. 11. 

Podsumowanie działalności Rady Powiatu Łańcuckiego za rok 2015. 
  

Podsumowanie działalności Rady Powiatu Łańcuckiego za rok 2015 przedstawił 
i omówił Przewodniczący Rady Powiatu (materiały w załączeniu do protokołu). 
Podziękował Radnym za pracę w Radzie Powiatu.  

 
 

Ad. 12. 
Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu 

Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał 
Rady Powiatu z poprzedniej sesji.  

 
Pan Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki złożył sprawozdanie z prac Zarządu 

Powiatu Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji 
uchwał Rady Powiatu (sprawozdanie w załączeniu do protokołu).  

 
Radna Monika Roman zwróciła się z zapytaniem odnośnie punktu pomocy 

prawnej, czy będzie dostępny radca prawny, bądź adwokat.  
Pan Starosta odpowiedział, że będą dostępni prawnicy po aplikacjach.  
Pani Krystyna Gruca dodała, że będą trzy punkty pomocy prawnej w powiecie 

łańcuckim. Jeden będzie prowadzony przez radców prawnych, drugi przez 
adwokatów, trzeci będzie realizowany przez stowarzyszenie „Pasieka” 
i zlokalizowany będzie przy ZS Nr 2 w Łańcucie na Podzwierzyńcu.  

Radna Monika Roman poprosiła o udostępnienie harmonogramu prac punktów 
prawnych. Ponadto na ręce pani Dyrektor PCPR złożyła podziękowania za 
zorganizowanie i udostępnienie pomocy prawnej dla osoby, która znalazła się 
w sytuacji niecierpiącej zwłoki.  

W powyższej sprawie wypowiadał się także Robert Kochman Sekretarz 
Powiatu. Poinformował, gdzie będą zlokalizowane punkty pomocy prawnej. Jeden 
przy ZS Nr 2 w Łańcucie poprowadzony będzie przez stowarzyszenie, Drugi na 
terenie byłej jednostki woskowej i tam porad prawnych będą udzielać adwokaci. 
W każdy dzień tygodnia będzie jeden adwokat w godzinach od 11.00 do 15.00. Trzeci 
punkt będzie znajdował się w lokalu Starostwa Powiatu przy ul. Mickiewicza 8 
od strony Kapitolu, w godzinach od 15.00 do 19.00. Zaproponowano, że w zamian za 
jeden dzień w tygodniu porady będą odbywać się w soboty od godz. 9.00. do godz. 
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13.00. Wszystkie te informacje są udostępnione na BIP Starostwa Powiatowego. 
Korzystać z pomocy prawnej mogą osoby, które są klientami pomocy społecznej, 
osoby, które mają kartę dużej rodziny, osoby niepełnoletnie, oraz osoby, które 
ukończyły 65 lat.  

Radna Anna Bis zwróciła się z propozycją, aby takie porady prawne 
przynajmniej raz w tygodniu odbywały się na terenie każdej gminy. Starsi ludzie na 
wsiach często pytają się o takie porady.  

Pan Sekretarz odpowiedział, że ta kwesta była rozważana. Stwierdzono, że 
w związku z tym, iż w powiecie znajduje się 7 gmin to pomoc ta byłaby nieco 
rozproszona. Dodał, że ze statystyk wynika, że mieszkańcy wolą korzystać z pomocy 
w Łańcucie. Jednak nic nie stoi na przeszkodzie, aby w tracie realizacji tego zadania 
przeanalizować go i przymierzyć się do wyjścia w teren.  

Pan Starosta potwierdził, że jeżeli program przetrwa na kolejny rok będzie 
można to przeanalizować i to zmienić. Poinformował, że dotacja, która jest 
przeznaczona na ten cel praktycznie wystarczy tylko na wynagrodzenia, natomiast 
niestety brakuje pieniędzy na wyposażenie.  

Radna Monika Roman zwróciła się z zapytaniem, jaka kwota zostanie 
przeznaczona na pomoc prawną  

Pan Skarbnik odpowiedział, że kwota ta wynosi 185 400 zł.  
 
 
Ad. 13. 

Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych.  
Radny Jan Magoń ponowił swój wniosek dotyczący zgłaszania do 15 stycznia 

kandydatów do Profesora Oświaty. Poinformował, że o przydzieleniu tego tytułu 
decyduje Kuratorium Oświaty, natomiast, jeśli chodzi o wysłanie wniosku jest to po 
stronie Powiatu. Dodał, że w naszym powiecie są znaczący nauczyciele, którzy 
zasługują na ten tytuł.  

 
Marek Uberman Wiceprzewodniczący Rady Powiatu wypowiadał się odnośnie 

budowy łącznika pomiędzy autostradą a drogą nr 4. Przypomniał, że radna Monika 
Roman na ostatnich sesjach podnosiła ten temat, że mieszkańcy protestują odnośnie 
rozwiązań, że te rozwiązania ich nie satysfakcjonują. Poinformował, że odbyło się 
zebranie na osiedlu „Wschód”, w którym uczestniczył i jeżeli ktoś był niezadowolony 
to chyba tylko koleżanka Monika Roman, ponieważ żadnych głosów krytycznych do 
przedstawionych rozwiązań nie było. Zaproponowane rozwiązania być może nie są 
satysfakcjonujące, ale ci mieszkańcy, którzy bezpośrednio mieszkają na ul. Szenwalda 
nie kwestionowali tych rozwiązań. Zwrócił się z prośbą, aby radni powiatowi nie 
podgrzewali atmosfery skoro mieszkańcy nie protestują.  

 
Radna Monika Roman stwierdziła, że skoro została wywołana do odpowiedzi 

po nazwisku zwróciła się z prośbą, aby słowa radnego Marka Ubermana zostały 
zaprotokołowane tak jak zostały wypowiedziane. Dlatego, że mieszkańcy powinni 
znać to stanowisko. Poinformowała, że jest w posiadaniu podpisów mieszkańców na 
listach, które zostały złożone do Burmistrza miasta Łańcuta i zostaną złożone do pana 
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Starosty. Tylko, dlatego, aby ktoś z radnych (np. radny Marek Uberman) nie 
przypisywał złej woli, ale żeby w końcu zaczął pracować z mieszkańcami i zobaczył, 
że to nie Radna, ale środowisko wymusza pewne zmiany, czy rozwiązania. Radna 
zawracając się do pana Marka Ubermana stwierdziła, że szkoda, że nie był na 
spotkaniu dzielnicy, Podzwierzyniec, ponieważ po tym spotkaniu sytuacja by się nieco 
rozjaśniła i było by wiadomo, kto jest za, a kto jest przeciw i dlaczego. Mieszkańcy 
dzielnicy Wschód spotkali się później, wymienili się numerami telefonów i przekazali, 
że cyt. „… za dużo tutaj jest, na tym spotkaniu lizusostwa, tutaj nikt nam nie 
pomoże …”. Pani Radna podkreśliła, że jest zwolennikiem łącznika, miasto Łańcut 
musi mieć łącznik, nie ma innej możliwości. Podkreśliła, że była szansa, aby 
wypracować wspólne stanowisko mieszkańców i władz miasta w kwestii łącznika. 
Marszałek zostawił „zielone światło” zezwolił na zmianę trasy tego łącznika. 
Natomiast pan Burmistrz po raz kolejny wprowadził go w taką lokalizację, jaka była 
pierwotnie zaproponowana i nazwał to społecznie akceptowalnym 
i przekonsultowanym rozwiązaniem. Radna dodała, że ze swej strony zrobiła 
wszystko, co mogła, ale, aby pomóc mieszkańcom, a nie by blokować łącznik. Każdy 
sobie zdaje sprawę z tego, że miasto Łańcut musi mieć łącznik, ale niekoniecznie 
przebiegający przez osiedla, czy towarzyszący domom. Radnemu Ubermanowi 
przekazała, że może udostępnić wszystkie podpisy mieszkańców łącznie z numerami 
telefonów w celu przekonania do współpracy z mieszkańcami, a nie tylko do jednej 
wizyty na spotkaniu osiedla „Wschód”. Radna stwierdziła, że przykro jej o tym 
mówić, ale mieszkańcy mówią, że z radnym Ubermanem nie ma kontaktu.  

 
Marek Uberman Wiceprzewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że nie chciałby 

wdawać się w polemikę z radną Moniką Roman, ale stwierdził, że nie wie czy 
obydwoje byli na tym samym spotkaniu. Na spotkaniu, na którym on był, nie było 
uwag do tych rozwiązań, które zostały przedstawione. Stwierdził, że dyskusja z radną 
Moniką Roman jest bezsensowna. Stwierdził, że mieszkańcy mają jego numer telefonu 
i mogą się do niego zgłaszać. Zaapelował o nie przenoszenie takiej atmosfery na 
forum Rady. 

Przewodniczący Rady Powiatu zakończył dyskusję na temat łącznika.  
 
 

Ad. 11. 
 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

 
Radni w wyniku głosowania przyjęli protokół z sesji Nr XI / 2015 z 8 grudnia 

2015 r. nie zgłaszając uwag, ani propozycji zmian.  
 
 

Ad. 12.  
 Sprawy różne.   
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Radny Marian Kurek podziękował Zarządowi Powiatu za zrozumienie potrzeby 
wybudowania nowoczesnej, pełnowymiarowej hali sportowej,. Stwierdził, że jest to 
krok w dobrą stronę. Powiat na pewno na tym zyska. Ponadto przypomniał, że na 
ostatniej sesji pan Przewodniczący zobowiązał pana Skarbnika do udzielenia 
odpowiedzi, co do przedstawienia dokładnej kwoty, która została włożona do edukacji 
w roku 2014 r. Ponadto Radny zaprosił wszystkich chętnych wraz z rodzinami na 
sztuczne lodowisko do Białobrzeg.  

 
Marek Kuźniar Dyrektor PUP w Łańcucie w imieniu kierowników jednostek 

organizacyjnych powiatu na zakończenie roku złożył panu Staroście, pani 
Wicestaroście, Zarządowi Powiatu oraz wszystkim radnym serdeczne podziękowania 
za zapewnienie minimalnego komfortu pracy w postaci środków finansowych. 
Przyszły rok nie dla wszystkich jednostek zapowiada się optymistycznie, dlatego 
poprosił o życzliwe patrzenie na jednostki powiatowe.  

 
Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że w tym okresie świątecznym 

wpłynęło bardzo wiele serdecznych życzeń od różnych instytucji do Rady Powiatu 
Łańcuckiego. Na tym zakończył pierwszą część sesji.  

 
Ad. 13. 
 Zakończenie  

Stanisław Panek Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego poinformował, że 
na tym zakończyła się część oficjalna sesji. Zaprosił wszystkich do uczestnictwa 
w części opłatkowo – artystycznej. 
 

II część sesji Rady Powiatu Łańcuckiego   
II część sesji rozpoczęła się wspólnym kolędowaniem przy akompaniamencie 

muzyków z orkiestry dętej działającej przy Zespole Szkół nr 1 w Łańcucie oraz 
modlitwą i wysłuchaniem słowa Bożego wygłoszonego przez Księdza Władysława 
Kenara z Parafii św. Stanisława Biskupa w Łańcucie. 

 
Sesja zakończyła się składaniem życzeń noworocznych i dzieleniem się 

opłatkiem, w której udział wzięli radni, dyrektorzy i kierownicy jednostek 
organizacyjnych powiatu oraz naczelnicy starostwa.  
 
 
Sesja trwała od godz. 1100 do godz. 1300 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
    Protokołowała        PRZEWODNICZĄCY 
                          Rady Powiatu Łańcuckiego 
  Renata Czechowicz 

           Stanisław PANEK  


